
 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 29 DE GENER DE 2009. 

 
Quan són les 13:30 hores del dijous 29 de gener de 2009, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i urgent en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer I Sr. Antoni Palerm Milla, per 
part d’UM; Sr. Manel Romero Romero i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  
Sr. Pere Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
I.- ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
No havent cap pregunta ni aclariment es sotmet a votació, essent el resultat set (7) vots a 
favor. 
 
II.- DECRETS I CORRESPONDÈNCIA. 
 
Es comenta el Decret de Suspensió de les obres de Gabriel Tomàs Mir, i el Batle explica 
que no tenen llicència i que va caure un marge del camí de la Galera quan ho feien ,i 
que a més ja han tingut inspecció també de Medi ambient. S’ha fet d’ofici segons un 
informe  del policia local. 
 
En quant al Decret de suspensió de s’Arbossar és perquè ens hem adonat que feien 
obres al camí alternatiu que discorre paral·lel al camí de S’Arbossar i que han col·locat 
dues columnes que pareix que són per posteriorment posar-hi una barrera. 
 
El Batle va parlar amb la propietària del Xalet i li va dir que s’havien d’aturar les obres 
per sol·licitar l’oportuna llicència i que les columnes havien de ser demolides perquè no 
es podia tancar el camí. 
 
 
III.-  APROVACIÓ TRAMITACIÓ ESTUDI IMPACTE AMBIENTAL CAMINS 
INTERIORS DE SON BUNYOLA. 
 
Es tracta de seguir amb la tramitació de l’expedient dels camins interiors de Son 
Bunyola, encara que sigui un cop atorgada la llicència, perquè faltava aquest estudi 
d’impacte ambiental. S’ha d’aprovar l’estudi i exposar-lo a informació pública per un 
termini de 30 dies. 
 
Sotmès aquest punt  a votació el resultat fou de set (7) vots a favor. 



 
 
IV.-  MODIFICACIÓ  ORDENANÇA FISCAL SERVEI AIGUA . 
 
Es presenta proposta de modificació de l’ordenança que regula la taxa perl servei 
d’abastament d’aigua potable a Banyalbufar, segons l’estudi realitzat per Martí Vila, del 
Consell de Mallorca. 
 
Es modifica la proposta i queda la modificació de la taxa de la següent manera: 
 
- 1er graó (fins 24m3) ----------------------------------------- 0,39 €m3. 
- 2 graó (de 24 a 45m3) --------------------------------------- 0,79 €m3. 
- 3er graó (+45 m3) -------------------------------------------- 1,80 €m3. 
Quota servei----------------------------------------------------- 3,88 €trim. 
Quota connexió          120,00 € 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 

 
V.-   MOCIÓ UM, PSOE I PP DE SOL·LICITUD AL CIM SIGNAR UN CONVENI 
PERQUÈ REALITZIN LA INSPECCIÓ A SÒL RÚSTIC EN MATÈRIA DE 
DISCIPLINA URBANÍSTICA. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 
 
VI.-  MOCIÓ PP DESPRENIMENTS A LA CARRETERA 
 
Pere Joan explica que es sol·licita que el departament de carreteres que no es limiti al  
que manteniment de la carretera , si no que a més hi faci alguna inversió, perquè cada 
cop està pitjor i cauen més pedres i arbres comportant un risc per les persones. 
 
Manel Romero diu que el que fan són emergències, perquè el pressupost que tenen per 
manteniment de la carretera és molt petit . El que haurien de fer és alguna inversió tipus 
el que es va fer a la Cala de Banyalbufar, posant xarxes, etc. 
 
El Batle proposa que un cop aprovat, es remeti a més com a proposta de l’Ajuntament 
cap a la Mancomunitat de la Tramuntana perquè es dugui al proper Ple d’aquesta. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 
VII.-  INCLUSIÓ PER VIA D’URGÈNCIA DE LA MOCIÓ PER ADHERIR-SE A LA  
CARTA PER LA DECLARACIÓ DE LA SERRA DE TRAMUNTANA COM A 
RESERVA DE LA BIOSFERA. 
 
El Batle explica la urgència  i que no s’havia inclòs a l’ordre del dia perquè avui mateix 
els ha arribat l’esborrany. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 



 
VIII.- FACULTAR AL BATLE PER A LA SIGNATURA DE LA  CARTA PER LA 
DECLARACIÓ DE LA SERRA DE TRAMUNTANA COM A RESERVA DE LA 
BIOSFERA. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 
IX.-  INCLUSIÓ PER VIA D’URGÈNCIA DE L’ESBORRANY  DEL REGLAMENT 
AVPC MUNICIPAL. 
 
El Batle explica que després d’intentar durant el darrer mig any aconseguir una cita amb 
algú d’Interior per formar un grup de protecció civil al municipi, ahir mateix després 
d’estar a Estellencs, es va apropar un tècnic de la conselleria amb un esborrany amb 
aquest objectiu. És per aquest motiu que avui es demana la seva inclusió en l’ordre del 
dia. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 
X.-  APROVACIÓ ESBORRANY REGLAMENT AVPC (Agrupació Local de 
Voluntaris  de Protecció Civil)  MUNICIPAL. 
 
És un tema del que s’ha parlat en altres ocasions. Es tracta de formar un grup de 
voluntaris de residents al municipi, per a realitzar tasques de protecció civil en cas 
d’accidents, emergències, incendis, etc. La Conselleria els dota d’uniformitat ,així com 
de material i altres necessaris per a dur a terme aquestes tasques. També els impartirà un 
curset de formació abans de donar-los l’acreditació com a membres d’aquest grup de 
protecció civil. És un tema en el qual l’associació de caçadors del poble hi està molt 
interessada. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set (7)vots a favor. 
 
 
XI.-   PRECS I PREGUNTES. 
 

Pere Joan vol donar en primer lloc l’enhorabona als polítics per la feina feta perquè 
finalment s’ha arribat a un acord i Planícia ja és del Govern Balear. Segons han dit avui 
els medis de comunicació. 
 
Manel Romero demana com està el tema de l’Agenda Local 21. 
Toni Palerm diu que s’està fent feina i que la setmana que ve hi ha una cita a 
Banyalbufar amb un del tècnics que recapta la informació. 
 
Pere Joan demana si es pot fer alguna actuació per evitar que el xalet que està al camí de 
la Galera, les seves pluvials no vagin damunt el camí perquè aquest ja es troba en un 
estat molt precari. 
 
El batle diu que ho mirarà, perquè es podrien dirigir al torrent. 
 
Manel Romero demana sobre el programa que s’havia d’iniciar per la recollida de 
residus. El batle diu que, malgrat ara es té un nou personal de manteniment, ara n’hi ha 



un altre de baixa. S’està pendent de fer una reunió amb GESBA per concertar un model 
de recollida híbrid, evitant que facin tant de transport i utilitzant més el punt verd. 
 
Manel diu si no es podria fer conjuntament amb Estellencs. 
El Batle diu que en moltes ocasions n’han parlat ,però no pareix que el Batle veí estigui 
molt predisposat . 
 
Margarita Barceló demana qui es farà càrrec del portell que s’ha fet baix de Sa Vinya 
den Ferrà. 
 
El Batle diu que Carreteres ja hi ha anat en un parell d’ocasions i se’n faran càrrec. 
Pere Joan diu que se’ls podria demanar que contractin per fer-ho a algú del poble. 
El Batle diu que ell ho pot intentar, però que això no depèn d’ell. 
 
Pere Joan diu que ara que s’arreglarà el marge del camí des Molí, que si hi ha enderrocs, 
aquests es podrien dur al Cos per tapar els forats i fer-ho més còmode ,perquè aquest 
estiu hi va haver moments que va estar realment malament. 
 
El Batle diu que el millor seria dur aquells tubs que s’aturen baix el mur de contenció 
fins al final del Cos, perquè duguessin l’aigua fins al mar, però per tot això s’ha de 
demana permís a Costes, i aquest sempre posen problemes.  El batle diu que demanarà 
que vinguin a fer una visita al lloc perquè ho vegin i  es decideixi el que es pot fer. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 15:00 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 29 de gener de 2009. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


